
PROTOKÓŁ  Nr XIV.16.2019 

z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 17 października 2019 r. 

 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 20 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Burmistrz Jelcza-Laskowic Bogdan Szczęśniak, Zastępcy Burmistrza: Romuald Piórko i  Marek 

Szponar, przedstawiciele rad sołeckich i osiedlowych oraz goście zaproszeni na obrady sesji, według listy 

obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Obrady XIV Sesji Rady Miejskiej o godzinie 14.02 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co stanowi  o prawomocności obrad XIV 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Obsługę prawną prowadził pan Andrzej Woźniak Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice. 

 

- wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, oddane zostały w pełnym brzmieniu - 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – informuję wszystkich uczestników sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. W związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach jest 

równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie wizerunku  

i głosu. 

 Serdecznie witam gości, którzy przybyli na dzisiejszą sesję. Witam pana Witolda Niemirowskiego 

Wicestarostę Powiatu Oławskiego. Witam Burmistrza Miasta Oławy pana Tomasza Frischmanna. 

Witam Przewodniczącego Rady Miejskiej w Oławie pana Krzysztofa Mazurka. Witam Wójta 

Gminy Domaniów pana Wojciecha Głogulskiego. Witam Prezesa Spółki PKS Oława pana Erwina 

Monastyrskiego. Witam pana Wacława Wasilewskiego Kierownika Biura Transportu i Dróg  

w Starostwie Powiatowym w Oławie. Witam serdecznie Burmistrza Jelcza-Laskowic pana 

Bogdana Szczęśniaka. Witam Zastępców Burmistrza: pana Romualda Piórko i pana Marka 

Szponara. Witam Sekretarza Gminy pana Dariusza Koprowskiego. Witam pana mecenasa 

Andrzeja Woźniaka. Witam państwa radnych, którzy przybyli na dzisiejszą sesję.  

 Proszę państwa, odczytam teraz porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

4. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Proszę państwa, zanim będziemy realizować punkty, chciałabym poinformować, że Burmistrz 

Jelcza-Laskowic pan Bogdan Szczęśniak pismem z 10 października zwrócił się z wnioskiem o 

zwołanie sesji poza planem pracy Rady Miejskiej. I zgodnie z wnioskiem Burmistrza na dzień 

dzisiejszy, na godz. 14.00, została zwołana przeze mnie ta sesja. Do wniosku zostało dołączone 

zarządzenie Burmistrza, a państwo w materiałach otrzymaliście również projekty dwóch uchwał. 

Proszę państwa, sprawdzimy sobie w tej … Jeszcze nie. Dobrze. Z powodów technicznych jeszcze 

chwileczkę. To ja w tym czasie odczytam tę treść pisma pana Burmistrza: - cytat – „W oparciu  

o art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U.  

z 2018 r., poz. 506 z późn. zm.) wnoszę o zwołanie w dniu 17 października 2019 r. o godzinie 14.00 

sesji Rady Miejskiej poza planem pracy Rady. 

Proponowany porządek obrad sesji: 
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1.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

W załączeniu Zarządzenie Burmistrza z dnia 10 października 2019 r. w sprawie wniosku  

o zwołanie sesji Rady Miejskiej poza planem pracy Rady wraz z projektem przedmiotowych 

uchwał.” 

Proszę państwa radnych, chciałabym żebyśmy sprawdzili kworum. Proszę o potwierdzenie 

obecności. Jednego radnego nie ma, 20 radnych jest na sali. Wszystkie uchwały podjęte w dniu 

dzisiejszym będą prawomocne. 

Proszę państwa, chciałabym abyśmy w tej chwili zatwierdzili porządek obrad XIV Sesji i poproszę 

państwa o głosowanie w tej sprawie. Kto z państwa radnych jest za zatwierdzeniem porządku 

obrad proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

   

W sprawie przyjęcia porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach głosowano  

w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

 

Porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach został przyjęty i przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: „Oławskie 

Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: „Oławskie 

Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

4. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej. 

Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i przechodzimy do punktu drugiego: Podjęcie uchwały w sprawie 

utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: „Oławskie Przewozy Gminno-

Powiatowe”.  

 Ponieważ nie było komisji, te dwie uchwały, które będziemy procedować w dniu dzisiejszym, 

będą odczytane i może od tego zaczniemy. Później oddam głos osobom, które zgłoszą się do 

dyskusji. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

 Proszę bardzo, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Burmistrz Jelcza-Laskowic pan Bogdan 

Szczęśniak. Proszę bardzo.  

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, odczytam uzasadnienie do projektu tejże uchwały: - cytat – 

„Celem niniejszej uchwały jest wspólna organizacja publicznego transportu zbiorowego na sieci 

komunikacyjnej w powiatowo-gminnych przewozach pasażerskich na obszarze gmin i powiatu 

tworzących związek powiatowo-gminny, na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 4a  ustawy z dnia  

o publicznym transporcie zbiorowym oraz na podstawie art. 72a, w związku z art. 65 ust. 2 ustawy 

o samorządzie powiatowym. Powiat Oławski, Gmina Miasto Oława, Miasto i Gmina Jelcz-

Laskowice, Gmina Oława oraz Gmina Domaniów, zamierzają utworzyć związek powiatowo - 

gminny, aby poszerzyć i ulepszyć ofertę przewozową dla mieszkańców naszego powiatu. Związek 

taki posiada własną osobowość prawną i jest organizatorem publicznego transportu zbiorowego, 

który może uzyskiwać dopłaty ze środków Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej, w razie wystąpienia deficytu na poszczególnych liniach 

komunikacyjnych. Wspólna organizacja transportu publicznego zbiorowego, spowoduje 

zwiększenie możliwości przewozowych dla pasażerów, ograniczenie niektórych kosztów 

administracyjnych oraz usprawni korzystanie z dodatkowych środków zewnętrznych, które zostaną 

przeznaczone na transport publiczny. Ponadto będzie można wprowadzić wspólny bilet na 

komunikację miejską i powiatową, wspólne zniżki dla niektórych pasażerów oraz lepiej 

koordynować zatwierdzone rozkłady jazdy. Nazwa związku została wyłoniona przez ogłoszenie 
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konkursu, gdzie każdy mógł składać swoje propozycje. Komisja konkursowa, składająca się z 

przedstawicieli powiatu oławskiego i gmin tworzących związek powiatowy wybrała nazwę: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”.  

 Proszę państwa, tu jest mowa, może nie wprost, wspólne zniżki dla niektórych pasażerów oraz dla 

niektórych pasażerów. Co się pod tym kryje? Planujemy, proszę państwa, dla młodzieży, która 

mieszka w Jelczu-Laskowicach czy w gminie Jelcz-Laskowice, dojeżdżającej do szkół średnich w 

Oławie i odwrotnie, dla mieszkańców miasta Oława i terenów z reszty powiatu też takie ulgi 

byłyby zastosowane, czyli nieodpłatnie młodzież by jeździła do szkół, dzieci również oczywiście. 

Ponadto planujemy też wprowadzić bezpłatną komunikację dla osób w wieku emerytalnym, czyli 

panie sześćdziesiąt, panowie sześćdziesiąt pięć lat – oczywiście legitymując się kartą emeryta, bo 

każdy taką powinien posiadać. Kolejna sprawa, proszę państwa, to, to, co było już mówione, 

chciałbym to zaakcentować, że będziemy mieli wpływ na konstrukcję rozkładów żeby te autobusy 

optymalnie wykorzystać. Niezależnie od tego, bo rozmowy na ten temat toczyły się wiele 

miesięcy, spotykaliśmy się wielokrotnie w różnych, że tak powiem, układach personalnych. Przed 

momentem właśnie rozpoczęcia tych negocjacji Gmina nasza zleciła opracowanie koncepcji 

rozwoju komunikacji miejskiej organizowanej przez Gminę Jelcz-Laskowice. Ta koncepcja ma 

być gotowa prawdopodobnie chyba do końca roku, już prawie jest tam chyba trzy etapy, jeszcze 

czwarty został. Ta koncepcja pokaże nam jak w naszej gminie rozwiązać optymalnie sieć 

przewozów pasażerskich oczywiście autobusowych i to wtedy nam pozwoli, że tak powiem, 

wnioskować do Związku o ewentualnie zmiany rozkładów, bądź – jeżeli będą środki finansowe na 

to – utworzenie nowych. No bo trzeba pamiętać, że każdy nowy przejazd no oczywiście będzie 

określoną kwotę kosztował. Ale tutaj mamy tę możliwość, tu mamy możliwość, bo w tej … 

Dlaczego chcemy to wprowadzić od 01 stycznia, bo chcę państwu przypomnieć, że umowa, która 

nas wiąże z firmą, która w tej chwili dokonuje przewozów pasażerskich na naszym terenie, umowa 

wygasa z dniem 31 grudzień. No teoretycznie można ją przedłużyć jeżeli tam zabrakłoby nam 

czasu, ale nie sądzę. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy państwo radni mają jakieś 

pytania, czy są wątpliwe kwestie? Można zwrócić się do pana Burmistrza lub do zaproszonych 

gości. Może zaproszeni goście chcieliby również. Proszę uprzejmie, pan radny Marek Starczewski. 

Oddaję panu głos. 

Radny Marek Starczewski – panie Burmistrzu, pani Przewodnicząca, ja chciałem zapytać, dwie kwestie mnie 

interesują. Dzisiaj istnieją na terenie naszej gminy przystanki komunikacji miejskiej i one nie 

zawsze są honorowane przez przewóz dzisiejszy czyli PKS Oława. Chciałem zapytać czy w tym 

momencie, kiedy podejmiemy tę uchwałę na rzecz Oławskich Przewozów Gminno-Powiatowych, 

te przystanki komunikacji miejskiej staną się jednocześnie przystankami dostępnymi również dla 

tej komunikacji związanej z Oławskimi Przewozami Gminno-Powiatowymi? – to jest jakby 

pierwsze pytanie. I drugie. Rozumiem, że pan Burmistrz będzie jakby nadzorował tu, ale czy  

w Gminie będzie osoba upoważniona przez pana, która będzie jakby w sposób szczegółowy 

zajmowała się tylko i wyłącznie właśnie tymi Oławskimi Przewozami Gminno-Powiatowymi? 

Czy coś na ten temat już można by było, czy to jest dopiero przyszłość? Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, wszystkie przystanki, które są na terenie naszego miasta  

i gminy, oczywiście będą wykorzystywane do przewozów, bo po to one są żeby, skoro jest 

przystanek to autobus musi się zatrzymać. Natomiast, wracając do pytania drugiego, tutaj się 

specjalnie nic nie zmieni, bo z ramienia mojego nadzoruje to Burmistrz Szponar. Jest pracownik 

też merytoryczny, który się zajmuje tą komunikacją i to będzie przekazywanie potem tych 

informacji niezbędnych bezpośrednio do Związku. Tylko, proszę państwa, proszę też nie 

oczekiwać, że nagle 2 stycznia wszystko nam się poprawi, że będzie tak jak byśmy chcieli to 

docelowo. Taki proces będzie trwał przynajmniej rok, będziemy bacznie się przyglądać, 

monitorować tę sytuację co trzeba poprawić i myślę, że po roku, może później nieco, dojdziemy 

do takiego optymalnego rozwiązania. Ten pierwszy rok będzie rokiem takiej nauki dla nas 

wszystkich, bo to jest coś nowego. 

 A tak, jeszcze wracając, proszę państwa, do tych biletów ulgowych miesięcznych, tutaj 

otrzymałem informację od pana Prezesa, średniomiesięcznie jest wykupionych, na tracie Jelcz-

Laskowice – Oława, 169 biletów szkolnych. Natomiast łącznie, w drugą stronę, łącznie z Jelczem, 

czyli Jelcz-Laskowice – Oława, Oława – Jelcz-Laskowice, jest to średniomiesięcznie około 407 

biletów miesięcznych, czyli te osoby no wymiernie skorzystają. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zapisał się pan radny Robert Jadczak. Proszę 

bardzo.  
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Radny Robert Jadczak – dziękuję za udzielenie głosu. Panie Burmistrzu, ja chcę się upewnić czy dobrze 

zrozumiałem, bo mówi pan, że umowa wygasa z końcem roku z obecnym przewoźnikiem 

komunikacji miejskiej. Czyli te przewozy, które byśmy utworzyli, zastąpiłyby komunikację 

dotychczasową miejską, czyli nie tylko Laskowice – Oława i tam okolice, ale także komunikacja 

miejska. No to tyle. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Michał Wolski. Proszę bardzo. 

Radny Michał Wolski – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, ja mam takie pytanie, bo tutaj na sesji 

kilkakrotnie już, rozmawiając o komunikacji zbiorowej w naszej gminie, wspominaliśmy, że 

bardzo nam zależy żeby dała się ta komunikacja korelować, ta kołowa czy drogowa komunikacja, 

jakoś skorelować z komunikacją PKP. Wszyscy liczymy na to bo rozwija nam się ta komunikacja 

również kolejowa w gminie, czekamy na tę nową linię, która tam będzie ładnie też nas 

komunikowała z Wrocławiem. I teraz moje pytanie jest, czy może niepokój jest taki, czy tworząc 

ten związek, o którym dzisiaj rozmawiamy, tworząc większy twór w stosunku do tego, który 

mamy dzisiaj, bo dzisiaj jako Gmina rozmawialiśmy z przewoźnikiem i byliśmy, jakby 

podmiotem była Gmina, czy tworząc większy twór nie powinniśmy się troszeczkę obawiać tego, 

że będzie trudniej o tę elastyczność. PKP zmienia swoje rozkłady co parę miesięcy i my byśmy 

pewnie chcieli żebyśmy też, jako ten Związek, potrafili tak manewrować naszym rozkładami 

autobusowymi, by do tych, np. połączeń kolejowych się dostosowywać. Czy nie ma takiej obawy, 

że będzie trudniej? Albo proszę rozwiać moją wątpliwość jeżeli … Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, rozkłady jazdy pociągów, jeżeli ulegają zmianie, informacja 

taka pojawia się z wyprzedzeniem. Stąd taka informacja trafi bezpośrednio do Związku i Związek 

będzie musiał się dopasować no bo po to to jest żeby być pięć minut przed odjazdem pociągu,  

a nie siedem po, oczywiście będzie to wszystko musiało być skorelowane.  

 Ja jeszcze państwu powiem o jednej kwestii bardzo istotnej, bo Związek to są cztery samorządy 

gminne i Starostwo Powiatowe. Kilka dni temu wstecz, wczoraj w zasadzie, Rada Gminy 

Domaniów przyjęła te dwie uchwały jednogłośnie. Wczoraj miała się odbyć Rada Powiatu, 

niestety z braku kworum sesja praktycznie nie odbyła się, jak się nie odbyła no to radni nie podjęli 

uchwały. Kolejna sesja ma być w poniedziałek. Dzisiaj natomiast w godzinach rannych miałem 

przyjemność być na sesji w Mieście Oława. Na szczęście było kworum i Rada – można tak 

powiedzieć – jednogłośnie podjęła te dwie uchwały. Rada Gminy Oława jutro ma nad tym 

pracować. Natomiast też trzeba powiedzieć o jednej rzeczy bardzo istotnej, bo jeżeli Rada Powiatu 

nie podejmie tych uchwał no to nie ma Związku, te dwie uchwały będą, że tak powiem, no 

nieczynne. No tutaj czekamy na Powiat, bez Powiatu sami nic nie zrobimy. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w związku z tym 

projektem uchwały? Nie widzę. Proszę państwa, projekt uchwały został odczytany, wobec tego 

przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto 

się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: „Oławskie 

Przewozy Gminno-Powiatowe”, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta – 

 

UCHWAŁA  NR XIV.113.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 17 października 2019 r. 

 

w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego pod nazwą: „Oławskie Przewozy 

Gminno-Powiatowe”. 

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt nr 3: projekt uchwały w sprawie 

Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: „Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. 

 I ja tutaj również odczytam najpierw projekt uchwały. 
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 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

 W tym momencie chciałabym przywitać Starostę Powiatu Oławskiego pana Zdzisława Brezdenia. 

Witam pana.  

 Proszę państwa, do odczytanego projektu uchwały mamy załącznik, tym załącznikiem jest statut 

Związku Powiatowo – Gminnego „Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”. To załącznik nie 

będzie odczytywany, bo państwo mieliście w materiałach, które zostały państwu przesłane.  

I otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak. 

Proszę bardzo. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni goście, statut ten jest owocem 

pracy prawników naszych i to, co jest istotne, statut ten został przedstawiony panu Wojewodzie do 

zaopiniowania prawnego. Pan Wojewoda zaopiniował pozytywnie treść statutu, stąd po tej opinii 

możemy go państwu przedstawić do zatwierdzenia. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłasza się pan radny Robert Jadczak. Proszę 

bardzo, oddaję panu głos. 

Radny Robert Jadczak – dziękuję za głos. Pani Przewodnicząca, Szanowni państwo, państwo radni na pewno 

wiecie jak wielokrotnie zabiegałem o autobusy – to akurat chodziło głównie o połączenia do 

Wrocławia, ale też z powiatem. Z resztą nie tylko ja, bo i wielu z nas ten temat wielokrotnie 

podejmowało. Cieszę się, że to głosowanie przeszło tak jak przeszło. Natomiast trochę martwi 

mnie to, co powiedział pan Burmistrz wcześniej, bo mam wrażenie, właściwie jestem pewien, 

myślę, że państwo też, że dzieje się coś wielkiego, coś przełomowego, wspólne samorządy, 

wspólne działania, możemy stworzyć coś – myślę – wspaniałego co będzie służyć mieszkańcom,  

a tu się dowiaduję, że właściwie, jeżeli Powiat – tak – radni nie przegłosują, pewna grupa radnych, 

czy część, no ma być większość po prostu – tak? – to zadanie nie ruszy. Tak? 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – tak. Proszę państwa, ja może jeszcze powiem jedną rzecz. No dziwi mnie 

zachowanie niektórych radnych – ja już nie będę wymieniał, że tak powiem, barwy, bo to 

nieistotne w tym wszystkim, ale to trzeba wprost przyznać, bo nie inaczej, że jest to w pewnym 

sensie wsparcie i wzmocnienie PKS-u, firmy z naszego terenu, z naszego powiatu. Bo dzisiaj 

przewozy wykonuje na terenie Jelcza-Laskowic firma z Górnego Śląska, no nie jest to dobre 

rozwiązanie. Stąd mówię, jest to naprawdę dobra sytuacja dla pana Starosty, dla Zarządu Powiatu, 

dla całego powiatu, wzmocnienie tej naszej firmy lokalnej, bo też tam pracują ludzie z naszego 

terenu. Stąd dziwi mnie takie zachowanie. 

Radny Robert Jadczak – cztery gminy będą się finansowo dokładać do tego zadania – prawda?  

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – tak, oczywiście. 

Radny Robert Jadczak – więc będzie łatwiej. Mając więcej pieniędzy w budżecie tej spółki można więcej 

zdziałać co, wiadomo, przełoży się na korzyści dla mieszkańców powiatu. Ja chciałbym tylko 

zaapelować do radnych Powiatu, bo właściwie teraz widać chyba tylko od nich to zależy, aby 

jednak rozsądnie podeszli. Chodzi tu o dobro mieszkańców naszego powiatu. To tyle, dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nie widzę. Proszę państwa, przystępujemy w takim razie do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za podjęciem tej uchwały proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

W sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: 

„Oławskie Przewozy Gminno-Powiatowe”, głosowano w następujący sposób: 

 

  za -           20 (jednogłośnie) 

  - uchwała została podjęta – 

 

UCHWAŁA  NR XIV.114.2019 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU-LASKOWICACH 

z dnia 17 października 2019 r. 

 

w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo – Gminnego o nazwie: „Oławskie Przewozy 

Gminno-Powiatowe”. 
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Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa i doszliśmy do punktu nr 4. Zamykam obrady XIV Sesji 

Rady Miejskiej. Dziękuję państwu wszystkim za obecność na dzisiejszej sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 14.30 zakończyła obrady  

XIV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

Protokołowała: 

 


